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Referat  
Elevrådet ved Greåker videregående skole 
 
Møtested: G-auditoriet ved Greåker vgs 
Dato:  19.03.25 
Tid:  12:00-12:54 

Referent: Charlotte Lund Frantzen 

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 

1 Informasjon 

2 Arrangementer 

3 Kulturdag 

4 Årets elevråd 

5 Elevtinget 2025 

 Annet? 

Elevrådets behandling av sakene:  

Sak 1: Informasjon 

Julia startet med noen minneord for Adam Kvisvik, som var nestleder for elevrådet. Hun 
sier at det er viktig at man oppsøker helsesykepleier eller noen andre man stoler på 
dersom man føler man har behov for å prate med noen.  

 

Sak 2: Arrangementer 

Om det er noen som ønsker å lage en slags markering eller et slags arrangement knyttet 
til noe av det som har skjedd, er det bare å henvende seg til Julia. 

Det ble foreslått å ha en slags «holdningskampanje» på skolen, der man har en uke med 
foredrag og andre aktiviteter relatert til et visst tema.  

Det ble foreslått et påskeverksted rundt påskeferien. 

 

 
Sak 3: Kulturdag 
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Datoen som ble foreslått i februar hadde alt for kort frist, så derfor må det fastsettes en 
ny dato. 

Det vil bli sendt ut et skjema hvor man kan sende inn forslag til hva man vil ha. Elevrådet 
har et ganske godt budsjett for kulturdagen, so komiteen har lyst til å bestille catering på 
kulturdagen. Skriv forslag til kulturelle retter i skjemaet som blir sendt ut, eventuelt 
forslag til andre aktiviteter. Her er det bare å komme med store forslag, vi har et godt 
budsjett! 

Hva slags catering-selskap bør man gå for? 

Det ble forslått å gå for mindre catering-selskap som spesialiserer seg mer på kulturell 
mat, eventuelt flere små selskap.  

Forslag: 

- Ha quiz med premie. Premieforslag her er kantinerabatt (som virker ugunstig i 
perioden det blir), sjokolade og/eller godteri.  

- Ha en catwalk med alle de forskjellige folkedraktene.  
- Ha en konferansier. 
- Live-musikk. Hente inn noen av musikk klassene her? 
- Ha en spilleliste med kulturell musikk.  

 

Når vil vi ha kulturdagen?  

Hva kom frem i diskusjonen? 

Det er mest gunstig å ha det i april eller mai.  

Et forslag var fredagen 11.04., fredagen før påskeferien. 

Et forslag var 07.05. 

 

Hva ble bestemt? 

Det ble flertall for 07.05. 

 
Sak 4: Åretselevråd 

Det er en konkurranse hvor landets beste elevråd kåres, og elevrådet som vinner får 
10.000kr inn i elevrådskassa.  

Hva gjør Greåker til det beste elevrådet? 

- Vi har klart å organisere oss mye, aksjoner osv. 
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- Engasjerte elever, flere publiserte debattinnlegg fra elever. 
- Vi har bra elevdemokrati. 
- Vi har fått til mange bra arrangementer, aksjoner, prosjekter, osv.  
- Legge litt ekstra vekt på kulturdagen.  
- Godt samarbeid med ledelsen.  
- Godt samarbeid mellom avgangsstyret og elevrådet. Aurora påpeker at dette er 

det første året på lenge der russepresident faktisk møter opp på elevrådsmøter. 
Bra jobba! 

 
Sak 5: Elevtinget 2025 

Julia oppsummerte Elevtinget 2025.  

Ingenting nytt ble vedtatt, men mye ble diskutert. 

Årets OD-prosjekt ble vedtatt, og det ble det prosjektet elevrådet ønsket som ble valgt.  

 

Sak 6: Østtinget 2025 

Vi kan sende 2 personer, 1 observatør og 1 delegat. 

Arrangementet går ut på å diskutere lokale politiske saker, og bestemmer hva 
elevorganisasjonen i Østfold skal mene. Her blir det viktig å fremme Greåker.  

Dette vil vare over tre dager, 11.-13. april. 

Valgt delegat: Ellen Fladeby 

Valgt observatør: Mina Aline Haugland Larsen  

 
Annet 
Avgangstiden: 
Det ble fortalt litt om avgangstiden, for eksempel det kommende avgangsballet og 
temauken som er i gang nå. I Sarpsborg er det mulighet for workshop, der man kan 
ordne russedress dersom man ikke har midler til å gjøre det selv. Det blir informert om 
dette på avgangsstyrets Instagram og forhåpentligvis på Teams. Det blir også kanskje 
opprettet en slags «russekro» arrangert av en lokal bareier der det blir arrangert 
forskjellige arrangementer, osv.  
 
Volleyball-laget må fikses! 
 
Mange vil ha et mer variert utvalg av varmmat i kantina.  
Det er påpekt at det har vært noen upassende navn på ting i kantina.  
Mange vil få tilbake gratis frukt (og bestikk?) tilbake i kantina. 
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Dette tar kantineutvalget videre. 
 
 
Medlemmer som møtte:  

Dovre Theodor Lundestad Høier 1bad 
Ellen Fladeby 1stf 
Arjan Victorem Birkedal Erichsen 2STD 
Johanne Marie Femtehjell Steinli 2bub 
Henrik Varøystrand 3STB 
Victoria Jakobsen 1HSA 
Mathias André Vågan 2BUAC 
Marcus André Bach Johannessen 1BAB 
Maren Wallin Hansen 3ste 
Chantel Chalabi 3ste 
Nora Helene Strøm Ulland 3stf 
Leon Magnus Wehler 3STB 
Olav Karelius Svan Ødmann 2BUB 
Waleed Salah El-Khadari 1stf 
Andreas Lunde 1bad 
Lily Silje Alexandra Sørensen Thomas 1ste 
Iman Hodzic 3STC 
Mats Raa Kahrs 1STA 
Rahima Mahad Sheikh 2stb 
Wildane Yari 1STE 
Elvire Avdija 4pba 
Hawraa Jabbar Al Robei 2Hesb 
Ask Nicolai Rosten Svendsen 1s 
Halyna Babak 2stg 
Rahma Aweis Abikar 2bua 
Tina Spydevold Svendsen 1HSA 
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